
Siinä tapauksessa, että kokouksia jatkossa järjestetään Kunnantuvan hyvissä ja sopivissa tiloissa, 
esitän, että kunta hankkisi jonkinlaisen siirrettävän verkkoyhteyslaitteen kokousjärjestelmän sujuvan 
toiminnan varmistamiseksi. 
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